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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van-e arról konkrét adat, mennyien nem jelentek meg 
beadatni a második oltást?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Bizonyára Ön is értesült olyan esetekről, hogy oltás után fertőződtek meg, rosszabb esetben 
kórházba kerültek. Egyik beadványomban ( H/15855 ) javasoltam, hogy az oltásra jelentkezőknek 
legyen lehetőségük tesztet elvégeztetni az esetleges fertőzöttségre történő ráoltás kockázatának 
kizárása miatt. A mostani kérdésem is a lehetséges kockázatok kizárására és a biztonság növelésére 
irányul.

A tapasztalatok szerint, az oltóanyagok többségénél a védettség a második vakcina beadása után 10-
15 nappal alakul ki, így a védettségi igazolvány első oltás utáni napokban történő készhez vétele 
hamis biztonságérzetet okozhat.

Az okmány birtokában sokan „szabadabbnak” érzik magukat és kevésbé elővigyázatosak, ezzel 
veszélyeztetve a saját, valamint mások egészségét is.

Az utóbbi napokban több olyan esetet is hallottam, hogy a védettségi igazolvány birtokában nem 
tartották fontosnak a második vakcina beadatását, ami óriási önbecsapás, illetve rendkívül veszélyes
önmagukra és másokra egyaránt.

A fentiek alapján kérdezem a Tisztelt Miniszter urat, van-e arról konkrét adat, mennyien nem 
jelentek meg beadatni a második oltást?

Köszönöm a választ!

Rig Lajos


